
Gemeen

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 21 januari 2020
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Raadsleden: De heren K. Molenkamp (DSSW/SW), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), J.P.

Slootweg (WD), H.A. Jansen (PvdA), lJ. Puper (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W.

Beets (PW), M. van de Kasteelen (PW), J.N. de la Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSSWSW), J.W. Mones -
Kassies (GB), M.W. Mulder - van Eerden (GB), C.N.G. Starke (VVD), R. Masselink - Den Hollander (VVD) en

A.R. Oosterhuis (PW)

Colleseleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven, K.H. Smidt en gemeentesecretaris N.L.J.J. Dusink

Medewerkers ambteliike organisatie:
Externen:

Afw n m.k.

t.

Voorzitter:
Griffier:

De heer H. Jager
De heer R.J. van der Veen
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4.

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

Bekiik hier de live beelden

De agenda wordt overeenkomst¡s vastgesteld.

Bekijk hier de live beelden

De volgende besluitenlijsten worden vastgesteld:

Politieke avond Westerveld 7 januari 2020
a. Besluitvormend deel

b. Besluitenlijst over het initiatiefuoorstel ondersteuning Stichting Cultuurbrug
c. Besluitenlijst over tussentijdse terugkoppeling GVVP

d. DeToezeggingenliist
Bekijk hier de live beelden

Geen op- of aanmerkingen
Bekiik hier de live beelden

Mevrouw Kiers leest de vragen voor met betrekking tot het niet meer ophalen van oud papier en de dorpen
Wapserveen en Uffelte. Wethouder Doeven reageert hierop door te zeggen dat de geschetste situatie ook

d voor te lossensleek. H robleemmeldt dat h binnenkort ove heeft met de ROVA om dit

5.



Een oplossing op korte termijn is echter niet voorhanden. Hij wijst erop dat inwoners te allen tijde hun oud
papier kunnen inleveren bij het Afvalbrengstation in Havelte. Diverse leden van de raad reageren op de

reactie van wethouder Doeven. Men vreest onder andere dat burgers, bij gebrek aan inzamelmogelijkheden,

oud papier in de grijze container gaat doen. De raad maant de wethouder te komen tot een snelle oplossing.

De wethouder zegt toe zijn best te zullen doen en aandacht aan de situatie te besteden op de gemeentelijke

website.
Bekijk hier de live beelden

De heer Beets leest de geformuleerde vragen voor. Wethouder De Haas beantwoordt de gestelde vragen.

Het initiatief tot het doen van het onderzoek is uitgegaan van de gemeente. Vervolgens gaat hij in op de

planning van het onderzoek (afronding november/december). Doel is te kijken welke rassen resistent zijn

voor de plagen díe nu nog met gewasbeschermingsmiddelen moeten worden bestreden. Het is voor de ROL

een nieuw tvpe onderzoek. De kosten bedragen voor de gemeente € 10.000,--.

Bekijk hier de live beelden

6. Voorstel kenbaar maken van wensen en bede on het vôornemen van het Recreatieschao Drenthe

Conclusie voorzitter:
Zonder stemming wordt het voorstel unaniem aanvaard

Toezegging:

Aantekeningen:

Bekijk hier de live beelden

De voorzitter sluit het besluitvormende deel van de vergadering.

Bekiik hier de live beelden
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Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 4 februari 2O2O.

J. van ra
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